



# PROTOKOLL

## STYRELSEMÖTE, IIBK, 2017-03-21

---

**Datum:** 2017-03-21, kl. 18:00-19.30

**Plats:** Ingelstad sporthall

**Närvarande.:**

Anders Karlsson, Viktor Gustavsson, Veronica Karlsson, Thomas Johansson, Peter Hildingsson, Lotta Flinck.

### AGENDA

#### 1. Inledning

Mötet öppnas av ordförande Thomas Johansson

#### 2. Val av person för justering av protokoll

Veronica valt till justeringsperson för mötet.

#### 3. Genomgång föregående protokoll

Ett par punkter ej stängda men noterade via övriga punkter nedan.

#### 4. Planering av Påsksmällen & Pubafton

Under långfredagen planeras följande två aktiviteter:

##### a. Påsksmällen kl. 9-15:

- \* Tipspromenad (Anders K ansv)
- \* Lagindelning och scheman (Viktor ansv.)
- \* Inköp/kiosk/godisregn (Lotta K, Lotta F, Veronica ans)
- \* Grillning (Thomas ansv)
- \* Utskick/kommunikation (Peter ansv)

##### b. IIK Medlemsfest på Kvarnen

- \* Tider kl. 19.00-01.00
- \* Öl, vin, cider + enklare förtäring
- \* Thomas söker alkoholtillstånd
- \* Live-musik från kl. 20.00
- \* Målgrupp: Medlemmar – nya och befintliga. Nya kan lösa nytt medlemskap på plats för 50 kr.
- \* Entré 50 kr.
- \* Anmälan via nyhetsanslag på laget.se. Senast 10/4.

#### 5. Övriga frågor

\* Anders köpa in priser till högst försäljning New Bod (750/500/250).

\* Anders föreslagit och får i uppgift att ta fram webbenkät för undersöka ledare/engagerades syn på gångna säsongen inom IIBK.

\* SISU-bidrag diskuterats inkl. hur det fördelas och vad bidrag får användas till. Beslöt att hantera SISU-bidrag på följande sätt. Alla lag lägger in aktiviteter som är berättigade för stöd. Varje timme värd viss summa. Upp till denna summa söker klubben sedan ersättning för olika aktiviteter. Dvs. det är inte resp. lag som söker ersättning utlägg/fakturor. Uppföljning görs en gång per år hur mycket varje lag bidragit via SISU-ansökan. Resp. lag kan sedan gentemot klubben göra anspråk för kostnadstäckning för detta beloppet gentemot klubben. Ger oss en vettig administration där varje lag får morot att söka bidrag.

\* Peter visat upp en idé på möjlighet att utöka sittplatser på befintlig läktare. Beslut för Arenaservice/Växjö kommun, där även kravet maxantal personer i lokalen måste förändras för



# PROTOKOLL

## STYRELSEMÖTE, IIBK, 2017-03-21

---

att det ska vara aktuellt.

### 6. Beslut tidpunkt för nästa möte

Nästa möte beslutades till 4/5 kl. 18.00 i sporthallen. Obs! korrigerat i efterhand till 2/5 kl. 18.00.

### 7. Mötet avslutas

---

## BILAGA 1: KVARSTÅENDE PUNKTER INFÖR NÄSTA SÄSONG:

- \* Entré till A-lagsmatcher ses över.
- \* Ev. säsongstart med Ingelstad Outdoor (miniatyr Ängelholm Outdoor) - Idé på tidigare om
- \* Hantering B-lag inför nästa säsong behöver ses över inkl. krav/förväntningar.

### Hallfrågor:

- \* Marknadsföra/visa upp profilsaker på bättre sätt i kiosk (ta fram skylt?) samt ev. info på laget.se.
- \* Belysning i kiosken ses över
- \* IIBK måla nybyggda bänkar på läktaren
- \* Uppföljande möte med ArenaService för utvärdera fg. säsong
  - Helgstädning måste lösas
  - Solskydd dörrar läktaren
  - Spolmöjligheter dusch
  - Upphängning av mål ute i hallen
  - Metallist golv (ersätt tillfällig lösning med bättre åtgärd)